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Onderwerp lood in waterleidingen 

 
 
 
Geachte Raad, 

Door raadslid Ad de Graaf van de PvdA-fractie zijn op maandag 10 februari 2020 vragen gesteld 
met betrekking tot lood in waterleidingen. De beantwoording van deze vragen treft u hieronder 
aan. 

Recent zijn de resultaten gepubliceerd van een enquête van de NOS over de 
aanwezigheid van (openbare) gebouwen met loden waterleidingen in gemeenten. Hieruit 
blijkt bijvoorbeeld dat in Utrecht op zes basisscholen een verhoogde loodconcentratie is 
aangetroffen. Volgens publicaties hebben 138 van de 355 gemeenten niet aan de 
enquête meegedaan. Tot deze non-respondenten behoort Voorschoten. 

Vraag 1 a: Beschikt de gemeente over informatie over de eventuele aanwezigheid van 

loden waterleidingen in gebouwen met een publieke functie zoals basisscholen, 
kinderdagverblijven en woonzorgcomplexen?  
Antwoord 1a: Voor wat betreft gebouwen met een publieke functie is niet bekend of mogelijk loden 
leidingen nu nog worden gebruikt die zouden kunnen leiden tot verhoogde loodwaarden. 
 

Vraag 1b: Zo ja, kan deze informatie met de raad worden gedeeld? 
Antwoord 1b: Niet van toepassing. 
 
Vraag 1c: Zo nee, is het college voornemens om op de kortst mogelijke termijn 
onderzoek te doen naar de eventuele aanwezigheid van loden waterleidingen in 
gebouwen met een publieke functie? 
Antwoord 1c: Er zal nader onderzoek gedaan worden, waar met betrokken partijen afgestemd 

moet worden op welke wijze dat kan worden verricht. Eventuele kosten die daarmee zijn gemoeid 
worden in kaart gebracht. 
 
Vraag 2: In het geval er sprake is van loden waterleidingen in gebouwen met een 
publieke functie, welke maatregelen treft het college gericht op de verwijdering van deze 

leidingen? 

Antwoord 2:Dat is afhankelijk van nader onderzoek om dit in kaart te brengen. 
 
Vraag 3: Beschikt de gemeente over informatie over de aanwezigheid van loden 
waterleidingen bij andere panden en welke initiatieven acht het college geboden met het 
oog op de risico’s die hieraan zijn verbonden? 
Antwoord 3: De gemeente is niet bekend met de aanwezigheid van loden waterleidingen en nader 
onderzoek is vereist om dit in kaart te brengen. 

 



 

 

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
 

 

A. R. de Graaf, P.J. Bouvy-Koene, 
gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


